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Abstract (en)
[origin: WO9304289A1] The inlet end of a fan housing rests on an elastic ring which is stretched on a number of hooks disposed around an inlet
opening formed in a wall structure, wherein those parts of the ring which extend between the hooks together form a support for the end of the fan
housing. A further elastic ring is stretched around the housing and rests against radial shoulders or lugs disposed at the periphery of the exhaust end
of the housing. Those parts of the second ring which extend between the shoulders or lugs are secured on the hooks so that the lugs are held or
supported between the stretched parts of the rings. The housing lies free from the wall, the hooks and the edges of the opening, so as to obtain a
vibration-damping suspension.

Abstract (fr)
L'extrémité d'entrée d'un carter de ventilateur repose sur une bague élastique étirée sur plusieurs crochets situés autour d'une ouverture d'entrée
constituée dans une paroi; de ce fait, les parties de la bague s'étendant entre les crochets constituent un support pour l'extrémité du carter de
ventilateur. Une autre bague élastique est étirée autour du carter et s'appuie contre des rebords ou des pattes se trouvant en position radiale à la
périphérie de l'extrémité d'échappement du carter. Les parties de la deuxième bague s'étendant entre les rebords ou les pattes sont fixées sur les
crochets, de façon à maintenir ou à supporter lesdites pattes entre les parties étirées des bagues. Le carter est exempt de contact avec la paroi, les
crochets et les bords de l'ouverture, de façon à constituer une suspension amortissant les vibrations.
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